
Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

 

Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Bangsboparken. 

 

Tid:  Mandag den 10. okt. 2011 kl. 20 – 21.30. 

Sted:  Bangsboparken 33 (Lene Friis Kanstrup). 

Deltagere: Peter Nicolaj Thorup (Bangsbo Holm), Henrik Hansen (Høje 

Bangsbo) og Lene Friis Kanstrup (Bangsbo Bakker).  

Fraværende: Ingen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

 
Dagsordnen er enstemmigt godkendt. 

 
 

2. Godkendelse af referat. 

 
Dagsordnen er enstemmigt godkendt. 

 
 

3. Gartner. Herunder stillingtagen til det nye tilbud fra Ingolf Rasmussen i forhold 
til det tilbud som allerede forlægger om fornyelse af den 3 årige gartneraftale 
hos Erik Kold. 

 
Vi afventer revideret tilbud fra Erik Kold, bl.a. med hensyn til ny anlæggelser 

mellem Bangsboparken og Vosnæsparken. Umiddelbart ser tilbuddet fra Ingolf 
Rasmussen attraktivt ud. Der er umiddelbart i Ingolf Rasmussens tilbud en 
besparelse på ca. 51.000 excl moms på en 3 årig periode. Bestyrelsen tager 

stilling til gartner-spørgsmålet på det af kommende møde.  
 

 
 

4. Snerydning. Herunder stillingtagen til det nye tilbud fra Ingolf Rasmussen i 

forholdt til det eksisterende tilbud fra Linå-Balle. 
 

Der er umiddelbart ikke en økonomisk vinding i tilbuddet fra Ingolf 
Rasmussen, så vi lader entreprisen ligge ved Lindå-Balle. Vi tager en dialog 
med Lindå-Balle om muligheden for at få en fastpris-aftale, der ligger under de 

omkring 60.000 excl moms, der var resultatet af sidste vinters ”efter-behov”-
aftale. Ligeledes gøres Lindå-Balle opmærksom på at væltede og beskadiget 

kantsten skal rettes op. Peter tager kontakt til Lindå-Balle og har desuden 
betaget sig at fjerne grusbunkerne på stamvejen. 

 



Grundejerforeningen Bangsboparken: 

 

5. Postkasse-situation. Henrik orienterer.  
 

Henrik har haft talt telefonisk med den omdelingsansvarlige for posten i 
Løgten og Skødstrup. Vi blev gjort opmærksom på, at det ikke er nødvendigt 
til at flytte postkasserne, da de er i overensstemmelse med gældende regler. 

Det blev besluttet at lave en orienteringsskrivelse til alle ejere i 
Bangsboparken, for dermed at komme al tvivl om dette spørgsmål til livs. De 

respektive ejerforeninger kontaktes og står for udsendingen af denne 
skrivelse. 

 

6. Hjelmagerparken – ”vejlav”. Lene orienterer. 
 

 
Der arbejdes på at få kontakt til øvrige grundejerforeninger og boligforeninger. 

 

7. Administration – post, bank m.m. 
 

Peter og Lene tager et møde med Nordea tirsdag den 18-10-2011 kl. 13.00, 
med henblik på at få fuldmagt og råderet over grundejerforeningens penge til 
betaling af regninger og udståender. Herunder regning til Erik Kold samt et 

beløb til Mogens Karlhøj, som har taget initiativ til og iværksat opstilling af 
bænkene på legepladsen. 

 
8. Fremtidige møder og datoer.  

 
Næste møde er mandag den 21. nov. 2011kl. 20.00 hos Lene. 

 

 
 

9. Eventuelt. 
 

 


